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Protokół z XIV posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Świnoujście,  

które odbyło się w dniu 3 czerwca 2019 roku. 
 

Na posiedzeniu obecni byli: 

Członkowie Komisji wg listy obecności oraz 

1. Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, 

2. Kierownik Biura Nadzoru Prawnego i Koordynacji Zamówień Publicznych, 

3. Mieszkanka Świnoujścia. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy organizacyjne. 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 3 czerwca 2019 roku o godzinie 1630  

po stwierdzeniu kworum otworzyła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

– Aneta Zdybel.  

Zarządziła głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. 

Za głosowało 3 członków Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Porządek obrad został przyjęty. 

Kolejno zarządziła głosowanie nad przyjęciem protokołu z XIII posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. 

Za głosowało 3 członków Komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Protokół z XIII posiedzenia Komisji został przyjęty. 

Zawiadomienie wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Kontynuacja prac nad rozpatrzeniem petycji Stowarzyszenia Zielone Wyspy 

Świnoujście w sprawie zaniechania budowy ul. Nowojachtowej oraz zaniechania zabudowy parku 

kompleksem hotelowo-rekreacyjnym (data wpływu do Urzędu Miasta 02.04.2019 r.).   

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Aneta Zdybel przedstawiła treść petycji 

Stowarzyszenia Zielone Wyspy Świnoujście z dnia 28.03.2019 r. (załącznik nr 3 do protokołu). 

Następnie poinformowała o wystosowaniu pisma do Przewodniczącej Rady Miasta (załącznik nr 4  

do protokołu), aby za jej pośrednictwem zwrócić się z pismem do Prezydenta Miasta, z prośbą  

o stanowisko (załącznik nr 5 do protokołu). Prezydenta Miasta pismem z dnia 14.05.2019 r., 

przedstawił swoje stanowisko w przedmiotowej sprawie (załącznik nr 6 do protokołu).  

Dyskusja, w której głos zabrali: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Dorota Mikulska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radny Leszek Waga – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

Naczelnik Wydziału Urbanistyki i Architektury, 

Kierownik Biura Nadzoru Prawnego i Koordynacji Zamówień Publicznych 

Mieszkanka Świnoujścia – popierająca działania Stowarzyszenia Zielone Wyspy Świnoujście. 

Ustalono, że petycja z dnia 28.03.2019 r. wymaga jeszcze analizy na kolejnym posiedzeniu komisji. 

 

Ad. pkt 3 – Wolne wnioski. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Aneta Zdybel poinformowała, o kolejnej 

petycji z dnia 18.05.2019 r. (załącznik nr 7 do protokołu – radni otrzymali do skrytek). Przedmiotowa 

petycja dotyczy przyznania dotacji budżetowej. Będzie ona analizowana na kolejnym posiedzeniu 

komisji. Pan Prawnik z Biura Prawnego Urzędu Miasta zasygnalizował bowiem, że jeżeli jest to petycja 

dotycząca dotacji budżetowej, to należy to  do kompetencji Prezydent Miasta.  
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Dyskusja, w której głos zabrali: 

radna Aneta Zdybel – Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radna Dorota Mikulska – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, 

radny Leszek Waga – członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Ad. pkt 4 – Zakończenie obrad. 

 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Aneta Zdybel zamknęła posiedzenie Komisji 

w dniu 3 czerwca 2019 roku o godz. 1830. 

Nagranie z przebiegu posiedzenia w formacie mp3 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

 

Przewodnicząca 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Aneta Zdybel 
 

 

Protokołowała: 

Emilia Flankowska 


